
Informácia 

 z 9. zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Likavka 

konaného dňa 7. 7. 2010 

 

Prítomní:  podľa prezenčnej listiny 

Hostia: Ing. J. Maga, S. Baranová 

Rokovanie viedol predseda RŠ JUDr. Miroslav Brtko 

 

Program:  

  1. Otvorenie 

  2. Kontrola uznesenia 

3. Oboznámenie s výchovno-vyučovacími výsledkami v 2. polroku šk. roka 

2009/2010 

  4. Rôzne 

  5. Uznesenie 

  6. Záver 

 

Informácia:  

Riaditeľ ZŠ s MŠ informoval prítomných o výchovno-vyučovacích výsledkoch v 2. 

polroku šk. roku 2009/2010 - neprospeli 3 žiaci, z toho jeden má opravné skúšky 

v auguste, - správanie, znížená známka zo správania - na 2. stupeň - 6 žiakov, na 3. 

stupeň - 8 žiakov, priemerná známka: 1, 77. 

JUDr. Brtko sa informoval, aké má škola finančné prostriedky, riaditeľ uviedol, že KŠU 

doplatil na mzdy 17.675 €, ešte bude chýbať okolo 2.500 €, do septembra 2010 sa 

dokúpia nové lavice a stoličky pre žiakov. JUDr. Brtko zisťoval, ako pokračuje oprava 

strechy MŠ, Ing. Maga uviedol, že školník namontuje bleskozvod, starosta obce 

zabezpečí dodatočnú opravu strechy, maľuje sa MŠ a školská jedáleň. JUDr. Brtko sa 

pýtal, ako sa prekonzultoval systém učenia ANJ s p. Strniskovou, Ing. Maga – p. 

zástupkyňa Bartošová vykonala hospitácie, nenašla vážnejšie chyby vo vyučovacom 

procese ani didaktické, ani pedagogické. Ing. Birtusová uviedla, že je slabá úroveň 

vedomostí ANJ nielen v piatom, ale aj vo štvrtom ročníku, riaditeľ informoval, že na 

začiatku šk. roka 2010/2011 sa prehodnotia vyučovacie metódy p. Strniskovej. 

S. Baranová zisťovala, či sú dostatočné finančné prostriedky na zabezpečenie 



bezproblémového chodu MŠ a vzniesla požiadavku, aby sa zvýšil poplatok od rodičov 

na hmotné zabezpečenie MŠ z 6,6 € na 8 € mesačne. Ďalej uviedla, že dochádzka do MŠ 

počas prázdnin je kolísavá, veľmi často je málo detí, bolo by vhodné                                    

určiť určitý počet detí, kedy môže MŠ fungovať, JUDr. Brtko informoval, že žiadna 

norma neurčuje počet detí na otvorenie MŠ počas prázdnin, treba vyčísliť straty 

a úspory, Ing. Maga k tomu uviedol, že sa to bude riešiť na prvom rodičovskom 

združení MŠ a začlení sa do vnútorného školského poriadku.    

 
 


